
  Protokół  nr  X.2011

z  obrad  X sesji  Rady  Miasta  Ełku,  która  odbyła  się  w  dniu  30  sierpnia  2011  roku 
w godzinach  1100    - 1350    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.

W obradach uczestniczyli radni zgodnie z załączoną do protokołu  listą obecności. 

Na wstępie sesji został odegrany hejnał miasta Ełku.

Pkt 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Miasta Stefan Węgłowski  otworzył  X sesję Rady Miasta 

Ełku. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad -  w sesji uczestniczy 
23 radnych.    

Pkt 2 . Zmiany w porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski poprosił o wnioski do  porządku 

obrad. 
W związku z brakiem formalnych wniosków do porządku obrad Przewodniczący 

Rady  Miasta  S.Węgłowski    poddał  pod  głosowanie  propozycję  porządku  obrad; 
21 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za” 
radni przyjęli następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Zmiany w porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Informacja Prezydenta Miasta dotycząca  bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) zmian w budżecie miasta Ełku na 2011 rok,
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku,
3) zmieniająca uchwałę Nr LX/541/10 Rady Miasta Ełku z dnia 28 września 2010r. 
    w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011r.,
4) zmieniająca  uchwałę Nr XVI/140/03 Rady Miasta Ełku z dnia 15 grudnia 2003r. 
   w sprawie ustalenia wzorów formularzy na  podatek od nieruchomości, podatek rolny  
   i podatek leśny,
5) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego
   na realizację zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa
   Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2011 roku,
6) wyrażenia woli Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu „Indywidualizacja procesu
   nauczania i wychowania uczniów klas I-III szkół podstawowych” pod nazwą „Każdy
   jest ważny”,
7) zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej, będących w zakresie
    zadań własnych,
8) przyjęcia opracowania „Działania Miasta Ełk na rzecz redukcji emisji CO2 do 2020r.”,
9) powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej i zatwierdzenia regulaminu jej
    działania,
10) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w zakładach opieki zdrowotnej na
   terenie miasta Ełku w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu
   Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 9 października  2011 roku,
11) powołania zespołu do zaopiniowania  kandydatów na ławników,
12) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady
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   Miasta Ełku,
13) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „EŁK – OBWODNICA
     PÓŁNOCNA” ,
14) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, zwanego „EŁK –
     BRAMA MAZUR”,
15) przyjęcia Gminnego Systemu Profilaktyki i Opieki nad Dzieckiem i Rodziną Gminy
     Miasta Ełk na lata 2011 – 2018,
16)  nadania Siegfriedowi Lenzowi tytułu "Honorowy Obywatel Miasta Ełku",
17) podjęcia prac związanych z utworzeniem lotniska dla aglomeracji ełckiej.
6. Interpelacje i zapytanie radnych.
7. Oświadczenia i wolne wnioski. 
8. Zakończenie obrad.

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji - protokół był do wglądu w Biurze Rady Miasta
Przewodniczący  Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił  o zgłaszanie uwag, 

zastrzeżeń do protokołu nr IX.2011 z dnia  28 czerwca  2011  roku.
W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski 

stwierdził,  że  protokół  nr   IX.2011  z  dnia  28  czerwca  2011   roku został  przyjęty 
jednomyślnie bez uwag.

Pkt 4.   Informacja Prezydenta Miasta dotycząca  bieżącej działalności.
Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 

16 maja  2011 r. do dnia  14 czerwca 2011  r., w załączeniu do protokołu.
Prezydent   Miasta  Tomasz  Andrukiewicz   przedstawił  działania,  które  były 

dokonywane w ostatnim okresie – międzysesyjnym:
− Prowadzono szereg działań związanych z realizacją zadań wynikających z ustawy 

o samorządzie gminnym oraz innych ustaw,
− Przeprowadzono  14  postępowań  na  kolejny  stopień  awansu  zawodowego 

nauczyciela  mianowanego.  W  najbliższym  czasie  ci  nauczyciele  otrzymają 
stosowne zaświadczenia o awansie zawodowym,

− Przed  wakacjami  przeprowadzono  postępowanie  konkursowe  na  wyłonienie 
9  dyrektorów  naszych  placówek  oświatowych.  Większych  zmian  nie  było. 
Tylko  w  przedszkolu  samorządowym  na  oś.  Konieczki  jest  nowy  dyrektor  – 
osoba,   która  wcześniej  pełniła  obowiązki  dyrektora  tej  placówki,  po  śmierci 
poprzedniej dyrektor.

− W okresie sprawozdawczym odbyło się Zgromadzenie Związku Międzygminnego 
i kilka posiedzeń Zarządu  Związku Międzygminnego. W większości były one 
poświęcone   realizacji  inwestycji  pn.  „Budowa  Zakładu  Unieszkodliwiania 
Odpadów  w  Siedliskach  koło  Ełku”  jak  również  szczególnemu  problemowi, 
jakim  jest  budowa  drogi  dojazdowej  do  tego  Zakładu.  Zostało  podpisane 
porozumienie i będzie możliwość złożenia odpowiedniego wniosku  na realizację 
tej inwestycji w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Na 
Zgromadzeniu Związku Międzygminnego rozmawialiśmy również o przyszłym 
funkcjonowaniu Zakładu Unieszkodliwiania  Odpadów,     a także o zmianach 
wynikających  ze  zmiany  ustawy  dot.  gospodarowania  odpadami,  sposobie 
władania tymi odpadami oraz o obowiązkach jakie ciążą na samorządach.

− 8  lipca  odbyło  się  Nadzwyczajne  Zgromadzenie  Akcjonariuszy  Suwalskiej 
Specjalnej Strefy Ekonomicznej. 
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− W okresie sprawozdawczym regularnie odbywały się Rady Budowy Obwodnicy 
Miasta  Ełku,  w których  uczestniczyliśmy.  Inwestycja  realizowana jest  zgodnie 
z harmonogramem.

− Prowadzono  szereg  rozmów  z  potencjalnymi  inwestorami  zainteresowanymi 
inwestycjami oraz zakupem gruntów  w naszym mieście. 

− Zostały wręczone stypendia sportowe  na okres od czerwca do końca roku.
− Na podstawie  przeprowadzonego  konkursu  i  zapisów budżetowych  w naszym 

budżecie, po wyłonieniu przez komisję konkursową obiektów, podpisane zostały 
umowy na dofinansowanie remontu  budynków zabytkowych w naszym mieście. 
Całość kwoty została rozdysponowana.

− Nasze  miasto  zostało  ocenione  i  włączone przez  czasopismo „Rzeczpospolita” 
w  grono  100  najlepiej  rozwijających  się  miast  w  Polsce.  W  niektórych 
kategoriach  zajmowaliśmy  czołowe  pozycje,  między  innymi  jeśli  chodzi 
o innowacyjność – 2 pozycja,.

− Przeprowadzono szereg postępowań  przetargowych, między innymi:
> zawarta  została  umowa na  wykorzystanie  odnawialnych  źródeł  energii   w Zespole 
Szkół Samorządowych. Inwestycja będzie wykonywana za 1.390 tys. zł. Jest to kwota 
o  ponad 800 tys. zł mniejsza, aniżeli mieliśmy w budżecie. 
>  22  lipca  zawarto  umowę  na  wykonanie  zagospodarowania  terenu  przy  budynku 
pokoszarowym przy  ulicy  Dąbrowskiego na  kwotę  mniejszą  o 600 tys.  zł  w wyniku 
przeprowadzonego postępowania przetargowego,
> przyprowadzono częściowe remonty nawierzchni  bitumicznych  naszych  na ulicach: 
Mazurska,  Magazynowa,  Dobrzańskiego,  Podhorskiego,  Dąbrowskiego,  Wojska 
Polskiego,  Mickiewicza.  W  wyniku  przeprowadzonego  postępowania  przetargowego 
zostały nam pieniądze, które przeznaczymy na kolejne remonty miejskich ulic,
>  rozpoczęła  się  budowa  boiska  w  ramach  Programu  Moje  Boisko  „Orlik  2012” 
w  Zespole  Szkół  Samorządowych  w  Ełku.  Inwestycja  będzie  zrealizowana  jeszcze 
w bieżącym roku,
> modernizowano oświetlenie uliczne przy ulicy Mickiewicza,
> budowano  zjazdy uliczne z dróg miejskich .

− Rozpoczęła się rekultywacja Składowiska Odpadów Komunalnych (zamkniętego 
wysypiska).  Umowa  została  podpisana  10  sierpnia.  Na  tej  inwestycji  mamy 
oszczędności  w wysokości 1.110 tys. zł.

− Pan  Prezydent uczestniczył w Chicago w obchodach Dni Ełku. Podczas pikniku 
były zbierane pieniądze, między innymi  na działalność charytatywną w naszym 
mieście. 

− Pan Prezydent poinformował, że zaangażował się w inicjatywę 26 prezydentów 
miast,  którzy  utworzyli  Komitet  Wyborczy  Unia  Prezydentów  Obywatele  do 
Senatu  w związku z najbliższymi  wyborami  i  podziałem na jednomandatowe 
okręgi wyborcze do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej. Jako kandydat z naszego 
miasta zaproponowany został Pan Piotr Artur Gajewski Kierownik Urzędu Stanu 
Cywilnego.

− W ostatnich dniach na Zamku Królewskim w Warszawie odbyła się uroczystość 
związana  z  nadaniem  wyróżnień  i  nagród  w  ogólnopolskim  konkursie 
Modernizacja Roku.  Na 11 wyróżnień  w kategorii,  w której  zgłosiliśmy nasze 
budynki,  miasto  Ełk  otrzymało  aż  trzy   wyróżnienia  i  „Złotą  Kielnię”  za 
modernizację budynku przy ulicy Orzeszkowej 22, Piękna 9 i Wojska Polskiego 
69a.
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          Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski w nawiązaniu do informacji, iż 
przedstawiciele  miasta  biorą czynny udział  w spotkaniach  Rady Budowy Obwodnicy 
Miasta  Ełku ,  w imieniu  działkowców zwrócił  się  z  zapytaniem:  „,  czy wzdłuż  ulicy 
Kajki,  na  przedłużeniu  tej  ulicy  od  torów  kolejowych  do  ogródków  działkowych 
w przyszłości planowana jest budowa chodnika ?”

                    Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz poinformował, że przewidziana jest 
budowa chodnika.

Pkt 5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:

1) Projekt  uchwały  w  sprawie   zmian  w budżecie  miasta  Ełku  na  2011  rok, 
w załączeniu do protokołu.

Prezydent   Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  zaproponowane 
zaproponowane  zmiany  do  budżetu  wraz  z  autopoprawkami  zawartą  w   pismach: 
PiSS.0232.10.2011  z  dnia  24.08.2011r.,   SR.3034-22/09  z  dnia  25.08.2011r.  szeroko 
omawiane były na poszczególnych komisjach. Wniósł o podjęcie uchwały.

 Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poinformował, że przedłożone 
zmiany do budżetu miasta szczegółowo omawiane były na posiedzeniach poszczególnych 
komisji. Poprosił o przedstawienie opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, w części dot. prac 
komisji.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem zgłoszonej autopoprawki.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  23  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 
radni podjęli uchwałę.
Uchwała Nr X.87.2011  w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku,  w załączeniu do 
protokołu.

  *   *   *
2) Projekt uchwały w sprawie  zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku 
na lata 2011– 2027, w załączeniu do protokołu.

 Skarbnik  Miasta Jarosław Wróbel omówił  projekt uchwały.  Poinformował,  że 
projekt uchwały jest  konsekwencją przedłożonego projektu uchwały w sprawie zmian 
w budżecie Miasta na 2011 rok i obejmuje zmianę:
1) w załączniku nr 1:
     -  korekta dochodów i wydatków zgodnie z projektem uchwały w sprawie zmian 
w budżecie,
- zmniejszenie wydatków majątkowych 2012r. o kwotę 124 715  zł - środki przekazanych
w 2011r. na zadanie  „Adaptacja budynku pokoszarowego przy ul. Kościuszki”,
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- zwiększenie deficytu budżetu 2011r. i wolnych środków o kwotę 243 425 zł 
oraz środków na finansowanie deficytu,
-  zmniejszenie  dochodów  i  wydatków  majątkowych  o  kwotę  124 735  zł  związane 
z zadaniem „Adaptacja budynku pokoszarowego przy ul. Kościuszki”,
2) w załączniku nr 2:
     - korekta prognozy długi i spłat zobowiązań na lata 2011-2027 zgodnie z załącznikiem
       nr 1,
 3) w załączniku nr 3:
     - zwiększenie środków zewnętrznych – dofinansowanie zadania w 2011r. „Adaptacja 
budynku  pokoszarowego  przy  ul.  Kościuszki”  o  kwotę  124 735  zł,  zmniejszenie 
dofinansowanie o taką samą kwotę w 2012r.,
    - zmniejszenie wydatków własnych na zadanie „Rekultywacja i zamkniecie wysypiska 
odpadów komunalnych w Siedliskach k/Ełku” o kwotę 120 000 zł w 2011r.,
-  korekta  środków  zewnętrznych  i  własnych  na  realizację  projektu  „Platforma 
Współpracy 
– EGO SA” o kwotę 40 271 zł.

Przewodniczący Rady Miasta S.Węgłowski poprosił o przedstawienie opinii przez 
komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  23  głosami  „za”,   radni  podjęli 
uchwałę.
Uchwała Nr X.88.2011  w sprawie zmiany  Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta 
Ełku na lata 2011– 2027,  w załączeniu do protokołu.

*  *  *
3)  Projekt  uchwały   zmieniająca  uchwałę  Nr  LX/541/10  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia 
28 września 2010r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
2011r.,   w załączeniu do protokołu.

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel  omówił projekt uchwały w sprawie jak wyżej 
i wniósł o podjęcie. 

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poinformował,  że  projekt 
uchwały  omawiany  były  na  posiedzeniach  poszczególnych  komisji.  Poprosił 
o przedstawienie opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski 

Nie podjęto dyskusji.
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Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” - jednomyślnie  radni 
podjęli uchwałę.
Uchwała Nr X.89.2011 w sprawie zmieniająca uchwałę Nr LX/541/10 Rady Miasta Ełku 
z  dnia   28  września  2010r.  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 
nieruchomości na 2011r.,   w załączeniu do protokołu.

*  *  *
4) Projekt  uchwały   zmieniający  uchwałę  Nr  XVI/140/03 Rady Miasta  Ełku z  dnia 
15  grudnia  2003r.  w  sprawie  ustalenia  wzorów  formularzy  na   podatek  od 
nieruchomości, podatek rolny   i podatek leśny, w załączeniu do protokołu.

Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel   omówił  projekt  uchwały  i  w  imieniu 
Prezydenta Miasta wniósł o podjęcie.

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poinformował,  że  projekt 
uchwały  omawiany  były  na  posiedzeniach  poszczególnych  komisji.  Poprosił 
o przedstawienie opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za”- jednomyślnie „za” 
radni podjęli uchwałę.
Uchwała Nr X.90.2011   zmieniająca  uchwałę Nr XVI/140/03 Rady Miasta Ełku z dnia 
15 grudnia 2003r. w sprawie ustalenia wzorów formularzy na  podatek od nieruchomości, 
podatek rolny   i podatek leśny, w załączeniu do protokołu.

*  *  *
5) Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Samorządowi 
Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  na  realizację  zadań  związanych 
z  funkcjonowaniem  Biura  Regionalnego  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego 
w Brukseli w 2011 roku,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta  Miasta  Artur Urbański  poinformował,  że projekt uchwały 
szczegółowo omawiały  był na komisjach. Wniósł o podjęcie uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Dariusz 
Wasilewski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski poprosił o informację w 
temacie - „czy znane są wymierne efekty działalności biura w Brukseli ?”

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański  poinformował, że na pismie zostanie 
przedstawiona radnemu informacja. 
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Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych,  „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  23 głosami  „za”  –  jednomyślnie, 
radni podjęli uchwałę.
Uchwała  Nr  X.91.2011  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Samorządowi 
Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  na  realizację  zadań  związanych 
z  funkcjonowaniem  Biura  Regionalnego  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego 
w Brukseli w 2011 roku,  w załączeniu do protokołu.

*  *  *
6)  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia  woli Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu 
„Indywidualizacja  procesu  nauczania  i  wychowania  uczniów  klas  I-III  szkół 
podstawowych” pod nazwą „Każdy  jest ważny”, w załączeniu do protokołu.

Projekt  uchwały  omówił   Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański 
Poinformował, że projekt uchwały szczegółowo omawiały  był  na komisjach. Komisje 
nie wniosły zastrzeżeń..

Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  23  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę.
Uchwała  Nr  X.92.2011  w  sprawie  wyrażenia  woli  Gminy  Miasta  Ełk  do  realizacji 
projektu „Indywidualizacja procesu    nauczania i wychowania uczniów klas I-III szkół 
podstawowych” pod nazwą „Każdy  jest ważny”,  w załączeniu do protokołu. 

*  *  *
7) Projekt  uchwały  w  sprawie   zasad  zwrotu  wydatków  za  świadczenia  z  pomocy 
społecznej, będących w zakresie  zadań własnych,  w załączeniu do protokołu.

Projekt  uchwały  omówił  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański 
Poinformował, że projekt uchwały szczegółowo omawiały  był  na komisjach. 

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił   o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
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Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  23  głosami  „za”   radni  podjęli 
uchwałę.
Uchwała Nr X.93.2011 w sprawie   zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 
społecznej, będących w zakresie  zadań własnych,   w załączeniu do protokołu.

*   *   *
8) Projekt uchwały  w sprawie   przyjęcia opracowania „Działania Miasta Ełk na rzecz
 redukcji emisji CO2 do 2020r.”, w załączeniu.
  Zastępca Prezydenta Miasta Kamil Buksa omówił projekt uchwały i wniósł 
 o podjęcie. 
Uzasadnienie:
Zgodnie z uchwałą Nr XXI/198/08 Rady Miasta Ełku z dnia 26 lutego 2008  w sprawie
 zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Ełku
zachodzi konieczność powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej na okres 4 lat. Praca
 Komisji będzie polegała na: 
- opiniowaniu wniosków osób ubiegających się o przydział lub zamianę mieszkania,
- uczestniczeniu w oględzinach pomieszczeń wskazanych we wnioskach osób
   ubiegających się   o wynajęcie lokalu,
- sporządzaniu projektów list rodzin i osób zakwalifikowanych do otrzymania lub
  zamiany lokalu,
- rozpatrywaniu uwag i zastrzeżeń do projektów list,
- sporządzaniu list ostatecznych uprawnionych do otrzymania lub zamiany lokalu.
         Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poinformował, że projekt uchwały
omawiany były na posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosił  o przedstawienie
opinii przez komisje:

     >  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały .

         > Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja  wydała pozytywną opinię.

Nie zgłoszono formalnych wniosków.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  w zaproponowanym brzmieniu. 
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  23  głosami  „za”   radni  podjęli 
uchwałę.
Uchwała Nr X.94.2011  w sprawie   przyjęcia  opracowania  „Działania  Miasta  Ełk  na 
rzecz  redukcji emisji CO2 do 2020r.”, w załączeniu.

*  *  *
9) Projekt uchwały w sprawie  zmiany  powołania Społecznej  Komisji  Mieszkaniowej 
i zatwierdzenia regulaminu jej  działania, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie. 

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
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Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  23  głosami  „za”   radni  podjęli 

uchwałę.
Uchwała  Nr  X.95.2011  w  sprawie   powołania  Społecznej  Komisji  Mieszkaniowej 
i zatwierdzenia regulaminu jej  działania,  w załączeniu.

*   *   *

10) Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w zakładach 
opieki  zdrowotnej  na  terenie  miasta  Ełku  w wyborach  do  Sejmu  Rzeczypospolitej 
Polskiej i do Senatu   Rzeczypospolitej  Polskiej zarządzonych na dzień 9 października 
2011 roku, w załączeniu do protokołu. 

Sekretarz Miasta Marcin Radziłowicz omówił projekt uchwały oraz potrzebę jej 
podjęcia.
UZASADNIENIE

W związku z zarządzeniem  wyborów do  Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do 
Senatu  Rzeczypospolitej  Polskiej  i  wyznaczeniem ich  daty  na  9  października  2011r. 
uprzejmie informuję, że przepisy ustawy z dnia 5 stycznia 2011r. - Kodeks wyborczy 
(Dz. U. z 2011r. Nr 21, poz. 112 z późn. zm.) zobowiązują organy gmin do tworzenia 
odrębnych  obwodów  głosowania  w  zakładzie  opieki  zdrowotnej,  domu  pomocy 
społecznej,  zakładzie  karnym  i  areszcie  śledczym  oraz  w  oddziale  takiego  zakładu 
i aresztu, jeżeli w dniu wyborów będzie w nim przebywać co najmniej 15 wyborców.
Utworzenie  odrębnych  obwodów  głosowania  następuje  najpóźniej  w  35  dniu  przed 
dniem wyborów,  zatem zgodnie z kalendarzem wyborczym stanowiącym załącznik do 
postanowienia Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 4 sierpnia 2011r. (Dz. U. Nr 
162, poz.978) -  termin upływa w dniu 5 września 2011r.

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski  poinformował,  że   komisja  wyraziła  pozytywną  opinię  do  projektu 
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  23  głosami  „za”   radni  podjęli 
uchwałę.
Uchwała  Nr  X.96.2011  w  sprawie   utworzenia  odrębnych  obwodów  głosowania 
w  zakładach  opieki  zdrowotnej  na  terenie  miasta  Ełku  w wyborach  do  Sejmu 
Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu  Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 
9 października  2011 roku, w załączeniu.

*  *  *
11)  Projekt uchwały w sprawie  powołania zespołu do zaopiniowania  kandydatów na 
ławników, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  zgłaszanie 
kandydatów.

Radny  Bogusław  Wisowaty   -  w  uzgodnieniu  z  przewodniczącymi  klubów 
radnych zgłasza następujących kandydatów:
1. Czepułkowski Jerzy Mieczysław
2. Marchel Karol Robert
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3. Wiloch Krzysztof Zbigniew
4. Wisowaty Bogusław
Wyżej wymienieni kandydaci wyrazili zgodę.

 Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poinformował, że Prezes Sądu 
Okręgowego w Suwałkach wystąpił na piśmie z prośbą o powołanie wiceprezesa Sądu 
Okręgowego w Suwałkach do zespołu opiniującego kandydatów na ławników. Ksero 
pisma wszyscy radni otrzymali.

Radni  nie  podjęli  dyskusji  i  nie  zaproponowali  do  składu  zespołu  osoby 
wskazanej przez Prezesa Sądu Okręgowego w Suwałkach.

Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej z wymienionymi wyżej kandydatami.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  23  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 
radni podjęli uchwałę.
Uchwała Nr X.97.2011   w sprawie  powołania zespołu do zaopiniowania  kandydatów 
na ławników,  w załączeniu do protokołu.

*  *  *

12)  Projekt  uchwały   zmieniający  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  składów  osobowych 
stałych Komisji Rady    Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.  

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poinformował,  że  projekt 
powstał  w związku  z  pisemnymi  rezygnacjami  wymienionych   w  projekcie  uchwały 
radnych .

Nie podjęto dyskusji
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  23  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 
radni podjęli uchwałę.
Uchwała Nr X.99.2011  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych 
stałych Komisji Rady   Miasta Ełku,  w załączeniu do protokołu.

*  *  *
13)  Projekt uchwały w sprawie   miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„EŁK – OBWODNICA   PÓŁNOCNA” , w załączeniu do protokołu.

Naczelnik  Wydziału  PPiGN  Sławomir  Chilicki  omówił  potrzebę  podjęcia 
uchwały .  Zgłosił   autopoprawkę polegającą na wykreśleniu  w § 2 lit.  c)  i  wówczas 
załączniki zmienią swoja kolejność odpowiednio.
   

 Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poinformował, że przedłożony 
projekt szczegółowo omawiany był na posiedzeniu komisji Mienia Komunalnego, Prawa 
i Porządku. Poprosił  o przedstawienie opinii z komisji.

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
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Przewodniczący  Rady Miasta   Stefan  Węgłowski  zaproponował  przegłosować 
wniesione  uwagi  do  wyłożonego  do  publicznego  wglądu  projektu  planu 
zagospodarowania przestrzennego „EŁK – OBWODNICA   PÓŁNOCNA”.

Uwagi wniesione przez Agencję Mienia Wojskowego:
1. Skorygowanie przebiegu drogi 21KW
2. Zmiana przeznaczenia drogi z 10KW na KL

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie uwagi dot. skorygowania przebiegu drogi 21KW oraz nieuwzględnienie 
uwagi dot. zmiana przeznaczenia drogi z 10KW na KL.
W głosowaniu  udział wzięło  23radnych. 
Wynik głosowania:  „za ” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził,  że 23 głosami „za” radni  uwzględnili 
uwagę  dot.  skorygowania  przebiegu  drogi  21KW oraz   nie  uwzględnili  uwagę  dot. 
zmiany przeznaczenia drogi z 10KW na KL.

Przewodniczący  Rady Miasta   Stefan  Węgłowski  zaproponował  przegłosować 
stwierdzenie  zgodności  z  ustaleniami  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni stwierdzili, że 
proponowany  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego „EŁK – OBWODNICA   PÓŁNOCNA” jest  zgodny 
z  ustaleniami  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego 
miasta Ełku

Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  „EŁK  – 
OBWODNICA    PÓŁNOCNA” .
W  głosowaniu   udział  wzięło   22  radnych.  W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
K.Siemienkiewicz.
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  22  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę.
Uchwała Nr X.98.2011 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„EŁK – OBWODNICA    PÓŁNOCNA” , w załączeniu do protokołu.

*  *  *

14)  Projekt  uchwały  w  sprawie   uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego, zwanego „EŁK –   BRAMA MAZUR”, w załączeniu do protokołu.

Naczelnik  Wydziału  PPiGN  Sławomir  Chilicki  omówił  potrzebę  podjęcia 
uchwały   i  w imieniu Prezydenta Miasta wniósł o podjęcie.

 Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poinformował, że przedłożony 
projekt szczegółowo omawiany był na posiedzeniu Komisji Mienia Komunalnego, Prawa 
i Porządku. Poprosił  o przedstawienie opinii z komisji.

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
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Przewodniczący  Rady Miasta   Stefan  Węgłowski  zaproponował  przegłosować 
wniesione  uwagi  do  wyłożonego  do  publicznego  wglądu  projektu  planu 
zagospodarowania przestrzennego, zwanego „EŁK –   BRAMA MAZUR” kolejno:

>  Uwagi wniesione przez Pana Klemensa Rydzewskiego:
1)  Treść  uwagi:  „W  projekcie  planu  miejscowego  nie  przewidziano  możliwości 
sytuowania  nowych  budynków  bezpośrednio  przy  granicy  działki  budowlanej.” 
Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  18  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” – 3.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 18 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

2)   Treść uwagi: „Prośba o zwiększenie wskaźnika powierzchni zabudowy z 70 % do 
90 % i usunięcie wskaźnika pow. biologicznie czynnej (obecnie 5 %).”
Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  19  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” – 3.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

3)  Treść  uwagi:  „Propozycja  zmniejszenia  ilości  miejsc  parkingowych  w  kwartałach 
1Mus, 2Mus do 1 miejsca  na każde mieszkanie oraz możliwość sytuowania parkingów 
na terenach miejskich.”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  14  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” – 6.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 14 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

4)  Treść  uwagi:  „Propozycja  zmniejszenia  ilości  miejsc  parkingowych  w  kwartale 
4 MWU do 1 miejsca  na każde mieszkanie oraz możliwość sytuowania parkingów na 
terenach miejskich.”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  13  radnych,  „przeciw”  –  1, 
„wstrzymujących” – 7.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 13 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

5) Treść uwagi: „Propozycja zwiększenia pow. zabudowy z 40 % do 70 % i dopuszczenie 
nowej zabudowy.”
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Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  13  radnych,  „przeciw”  –  1, 
„wstrzymujących” – 6.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 13 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

6) Treść uwagi:  „Wniosek o zwiększenie ilości kondygnacji do V”.
Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 

nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  11  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” – 9.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 11 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

7) Treść uwagi:  „Wniosek o dopuszczenie parkingów i dojazdów w południowej części 
kwartału”.

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  10  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” – 9.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 10 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

>  Uwagi wniesione przez Pana  Jana  Gróndwalda:
1)  Treść  uwagi:   „W  projekcie  planu  miejscowego  nie  przewidziano  możliwości 
sytuowania  nowych  budynków  bezpośrednio  przy  granicy  działki  budowlanej,  co 
przekreśla  możliwość  kształtowania  zabudowy  zwartej  „pierzejowej”  oraz  ogranicza 
racjonalne i ekonomiczne możliwości zabudowy poszczególnych działek.”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  15  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” – 4.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 15 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

2)  Treść uwagi:  „Wniosek o zmianę ustaleń §13 ust. 3 pkt 1 i 2 określających:
- maksymalną powierzchnię zabudowy działki jako 70% (zwiększenie wskaźnika), 
- wskaźnik powierzchni biologicznie czynnej stanowiący 5% działki (zmniejszenie lub 
usunięcie).”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  14  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” – 5.
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Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 14 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

>  Uwagi wniesione przez Pana  Piotra Basiewicza:
1) Treść uwagi: „Wniosek o zmianę zapisu dotyczącego Ilości kondygnacji na „od trzech 
do czterech kondygnacji”. 

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  14  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” – 8.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 14 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

2)  Treść  uwagi:  „Wniosek  o  zmianę  przeznaczenia  kwartału  na  teren  zabudowy 
usługowo-handlowej i mieszkaniowej wielorodzinnej”. 

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  20  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” – 1.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

3)  Treść  uwagi:  „Wniosek  o  zmianę  przebiegu  nieprzekraczalnej  linii  zabudowy  w 
kwartale 14U poprzez jej przesunięcie do granicy kwartału 8UKp”. 

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  22  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” – 1.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

4)  Treść  uwagi:  „Wniosek  o  zmianę  przebiegu  nieprzekraczalnej  linii  zabudowy 
w kwartale 11 MW,U poprzez jej przesunięcie do granicy kwartału 8UKp”. 

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  21  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” – 1.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

>  Uwagi wniesione przez   Paula Kuśmierza  KEEN PROPERTY PARTNERS Retail   
sp. z o.o.
1)  Treść  uwagi:  „Wniosek  o  ustalenie  powierzchni  zabudowy nie  większej  niż  90% 
powierzchni działki budowlanej;”. 

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
nieuwzględnienie uwagi.

14



W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  19  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” – 3.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

2)  Treść uwagi: „Wniosek o likwidację wskaźnika powierzchni biologicznie czynnej.;”.
Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 

nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  21  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” – 1.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

3) Treść uwagi: „Wniosek o ustalenie linii zabudowy w granicach działki budowlanej”.
Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 

nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  21  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” – 1.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

4) Treść uwagi: „Wniosek o ustalenie  dowolnej geometrii i materiału pokrycia dachów”.
Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 

nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  20  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” – 2.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

5)  Treść  uwagi:  „Zdaniem  wnioskodawcy  dla  budynków  tworzących  pierzeję  placu 
miejskiego  8UKp  wystrój  elewacji  obiektów  powinien  nawiązywać  poprzez 
zastosowanie naturalnych okładzin do istniejących na obszarze objętym planem obiektów 
zabytkowych”.

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
nieuwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nieuwzględnieniem  uwagi”  –  19  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  3.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

Przewodniczący  Rady Miasta   Stefan  Węgłowski  zaproponował  przegłosować 
stwierdzenie  zgodności  z  ustaleniami  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku.
W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
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Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” radni stwierdzili, że 
proponowany  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego, zwanego „EŁK –   BRAMA MAZUR” jest   zgodny 
z  ustaleniami  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego 
miasta Ełku.

Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały  w sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 
zwanego „EŁK –   BRAMA MAZUR”.
W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  21  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę.
Uchwała Nr X.100.2011 w sprawie   uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, zwanego „EŁK –   BRAMA MAZUR”, w załączeniu do protokołu.

*  *  *
15)  Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Systemu Profilaktyki i Opieki nad 
Dzieckiem i Rodziną Gminy Miasta Ełk na lata 2011 – 2018, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił potrzebę podjęcia uchwały 
i wniósł o podjęcie. 

 Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poinformował, że przedłożony 
projekt szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosił 
o przedstawienie opinii przez komisje:
> Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Ewa Awramik 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  21  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę.
Uchwała Nr X.101.2011 w sprawie  przyjęcia Gminnego Systemu Profilaktyki i Opieki 
nad Dzieckiem i Rodziną Gminy  Miasta Ełk na lata 2011 – 2018,   w załączeniu do 
protokołu.

*  *  *
16) Projekt  uchwały  w  sprawie    nadania  Siegfriedowi  Lenzowi  tytułu  "Honorowy 
Obywatel Miasta Ełku",  w załączeniu do protokołu.

Projekt  uchwały  omówił   Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz. 
Poinformował, że projekt uchwały szczegółowo omawiały  był  na komisjach. Wniósł 
o podjęcie uchwały.
Uzasadnienie:

Kształtowanie  poczucia  więzi  i  tożsamości  ze  swoim  miastem  i  miejscem 
urodzenia,  to  istotny  element  zarządzania  sprawami  naszego  miasta.  W  budowaniu 
poczucia więzi kluczowe znaczenie ma historia: zarówno ludzie, czas i wydarzenia. Ełk- 
miasto ulokowane 586 lat temu- ma bogatą historię. Jednocześnie mieszkańcy - z uwagi 
na przeszłość historyczną - mają dość małą świadomość i wiedzę na temat przeszłości 
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i ludzi, którzy odegrali w rozwoju Ełku kluczową rolę lub wywodzą się stąd 
i znane są na świecie jako szczególne postaci. 

W Polsce powojennej jedyną osobą, której nadano tytuł Honorowego Obywatela 
Miasta  był  Władysław  Gomułka-  Minister  Ziem  Odzyskanych.  Tytuł  przyznano  mu 
w  nadziei  ziszczenia  próśb  i  aspiracji  lokalnej  społeczności  dotyczących  utworzenia 
Województwa Mazurskiego. 

Siegfried  Lenz  jest  jednym  z  najważniejszych  współczesnych  niemieckich 
prozaików,  autorem  powieści,  opowiadań,  sztuk  teatralnych  i  słuchowisk  radiowych. 
Jego osiągnięcia  artystyczne,  pełnione funkcje oraz działalność przedstawia załączony 
życiorys. Wpływ Siegfrieda Lenza na życie kulturalne miasta nie ogranicza się do faktów 
przedstawionych poniżej. Jego działalność publiczna i osiągnięcia literackie przyczyniają 
się  istotnie  do  promocji  Ełku,  a   jego  publikacje  upowszechniają  wiedzę  o  ełckim 
środowisku, zachowując ją dla potomności. 

Siegfried Lenz urodził się 17 marca 1926 r. w Ełku i tu spędził  swą młodość. 
Ojciec Lenza był urzędnikiem celnym w Ełku, po rozpadzie małżeństwa rodziców młody 
Lenz pozostał w Ełku i wychowywał się w domu babci. Po ukończeniu szkoły w Ełku, 
został  wysłany  do  szkoły  z  internatem  w  Kappeln  w  Szlezwiku-  Holsztynie,  której 
zadaniem było wyrównanie braków w wykształceniu i umożliwienie dalszego kształcenia 
w szkole maturalnej.
  Życiorys Lenza jest typowy dla pokolenia dorostającego w III Rzeszy: od 1939 r. był  
członkiem Hitlerjugend, w 1943 roku został wcielony do marynarki wojennej, z której 
zdezerterował  w  ostatnich  miesiącach  wojny.  Jednakże  trafił  na  krótki  okres  czasu 
do  angielskiego  obozu  jenieckiego  w  Witzwort.  Znalazł  tutaj  pracę  jako  tłumacz 
przy komisji  zwalniającej jeńców wojennych do cywila.  Pod koniec 1945 roku zaczął 
studiować  literaturoznawstwo, filozofię i anglistykę w Hamburgu. W latach 1950-1951 
był  redaktorem działu kulturalnego tygodnika "Die Welt".  Lenz zadebiutował w 1951 
roku powieścią  "Es waren Habichte  in  der  Luft".  Od tegoż  roku zajął  się  wyłącznie 
twórczością  literacką,  współpracując  z  licznymi  wydawnictwami  prasowymi,  radiem. 
Wykładał  również  gościnnie  na  uniwersytetach.  Jego  ważniejsze  dzieła  to:  "Lekcja 
języka  niemieckiego"  (1968),  "Muzeum ziemi  ojczystej"(1978)  oraz  zbiór  opowiadań 
"Słodkie Sulejki"(1955).

Lenz wspomina Ełk jako miejsce, w którym ukształtowała się jego wyobraźnia 
pisarska.  Krainę  urodzenia  przedstawia  w kilku  książkach.  Pisarz  podejmuje  w swej 
twórczości  współczesne  problemy  i  próbuje  uporać  się  z  niemiecką  historią 
w XX wieku. 

Do sekretnych miejsc swojego dzieciństwa Siegfried Lenz powrócił w powieści 
„Muzeum  ziemi  ojczystej”  (1978).  Znacznie  mniej  jest  w  niej  beztroskich  obrazów, 
a  pisarz  zajmuje  się  poważną  problematyką  najnowszej  historii  Niemiec  i  postaw 
etycznych.  Zygmunt  Rogalla,  bohater  powieści,  wykonuje  tradycyjny  zawód  tkacza 
mazurskich  dywanów.  Poza  tym  przez  kilka  dziesięcioleci  opiekował  się  mazurskim 
muzeum regionalnym. Z jego opowiadań wyłania się obraz Mazur w pierwszej połowie 
dwudziestego wieku. W literaturze niemieckiej nie ma drugiej powieści o tak szerokiej 
problematyce etnograficznej. Ale etnografia nie jest dla Lenza celem w samym w sobie, 
lecz tylko środkiem dla stworzenia wielkiego obrazu epickiego. Lenz opowiada
o Mazurach i o swoim mieście urodzenia Ełku. Jednak miejsce akcji zostało literacko 
opatrzone  nazwą Łukowiec.  Przestrzeń  epicka  jest  zatem jednoznacznie  fikcyjna,  ale 
można się w niej doszukać realiów z Ełku i okolic. W „Muzeum ziemi ojczystej” wyłania 
się  obraz  wschodniopruskiej  prowincji  od  czasów  sprzed  I  wojny  światowej, 
aż  do  ucieczki  mieszkańców  przed  Armią  Czerwoną.  Lenz  podkreśla  niemiecką 
tożsamości Mazurów. Ich polskie korzenie są w wielu miejscach obecne w powieści: pod 
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postacią  eksponatów  muzeum regionalnego,  w scenach  historycznych,  w nazwiskach 
i nazwach miejscowości, nie są już jednak składnikiem świadomości bohaterów, którzy 
posiadają jedynie pewne poczucie odrębności regionalnej. Również mazurski dialekt jest 
w stadium zaniku w miejskim  środowisku Łukowca. 

Lenz podejmuje w swojej  powieści  problem „małej  ojczyzny”.  Snuje refleksje 
nad  wielością  znaczeń  zawartych  w  słowie  „ojczyzna”.  Akcentuje  ponadto  uczucie 
miłości do ojczyzny,  od początku dwudziestego stulecia aż do współczesnych czasów 
Republiki Federalnej. Potępia szowinizm i opowiada się za etyczną postawą w podejściu 
do historii. Próbuje oczyścić wielokrotnie zdyskredytowane słowo „ojczyzna”, stawiając 
poza nawias aspekty polityczne i wysuwając na pierwszy plan sprawy ludzkie – poczucie 
więzi i bezpieczeństwa.
                                                                                                                

"Muzeum  ziemi  ojczystej"  jest  swego  rodzaju  rozrachunkiem  z  narodem 
niemieckim.  Dla  czytelników  stanowi  impuls  do  refleksji  nad  sprawami  ludności 
pogranicza i nad stosunkami polsko- niemieckimi. 

Siegrfried  Lenz,  podobnie  jak  Günter  Grass,  zaangażowany  był  w  polsko- 
niemieckie  pojednanie,  popierał  również  politykę  wschodnią  Willego Brandta  służącą 
normalizacji stosunków łączących oba narody. Zaangażował się wraz z Grassem w 1965 
i 1969 roku w kampanię wyborczą po stronie socjaldemokratów, aktywnie wspierając 
tym  samym  politykę  wschodnią  Willy'ego  Brandta,  któremu  towarzyszył  w  trakcie 
podpisywania  "Układu między Polską  Rzeczpospolitą  Ludową a Republiką  Federalną 
Niemiec o podstawach normalizacji ich wzajemnych stosunków " w grudniu 1970 roku. 

Oprócz powieści Siegfried Lenz jest autorem wielu tomów opowiadań : "Jäger 
des Spotts" (1958), "Das Feuerschiff" (1965),  "Einstein überquert die Elbe bei Hamburg" 
(1974), "Fundbüro" (2003), "Schweigeminute" (2008), "Landesbühne" (2009). 

Siegfried  Lenz  jest laureatem  wielu  nagród,  odznaczeń  i  wyróżnień. 
Najważniejsze  z  nich  to:  Nagroda  im.  Gerharta  Hauptmanna,  Nagroda  im.  Tomasza 
Manna,  Pokojowa  Nagroda  Księgarzy  Niemieckich,  Nagroda  im.  Goethego  Miasta 
Frankfurt nad Menem, Nagroda im. Lwa Kopelewa. 

 Przewodniczący  Rady Miasta   Stefan  Węgłowski   poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Ewa 
Awramik poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Wywiązała  się  dyskusja,  w  której  głos  zabrał,  między  innymi  radny  Idzi 
Podwojski.  Zdaniem radnego oprócz tego, że się tu rodził i opisał nic więcej dla Ełku nie 
zrobił.  Poinformował, że na  Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych proponowano, aby 
jego imieniem  nazwać ulicę w mieście. 

Nie zgłoszono formalnych wniosków
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 1,  „wstrzymujących” – 1.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20  głosami  „za”   radni  podjęli 
uchwałę.
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Uchwała Nr X.102.2011 w sprawie  nadania Siegfriedowi Lenzowi tytułu "Honorowy 
Obywatel Miasta Ełku" w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  podziękował  radnym  za  podjęcie  uchwały 
nadającej  Siegfriedowi  Lenzowi  tytułu  "Honorowy  Obywatel  Miasta  Ełku". 
Poinformował, że w miesiącu październiku b.r. zwróci się do Przewodniczącego Rady 
Miasta  o  zorganizowanie  sesji  nadzwyczajnej  w   celu  wręczenia  niniejszego  tytułu 
Siegfriedowi Lenzowi.

*   *   *
17) Projekt uchwały w sprawie   podjęcia prac związanych z utworzeniem lotniska dla 
aglomeracji ełckiej, w załączeniu do protokołu.

Projekt  uchwały  omówił   Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański. 
Poinformował, że projekt uchwały szczegółowo omawiały  był  na komisjach. Komisje 
nie wniosły zastrzeżeń..

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Idzi  Podwojski 
poinformował, że  komisja zapoznała się z  projektem uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Dariusz 
Wasilewski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 1,  „wstrzymujących” –1.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20  głosami  „za”   radni  podjęli 
uchwałę.
Uchwała Nr X.103.2011 w sprawie  podjęcia prac związanych z utworzeniem lotniska 
dla aglomeracji ełckiej,   w załączeniu do protokołu.

Pkt 6. Interpelacje i zapytanie radnych.
                 Radny Idzi Podwojski zwrócił uwagę na pogarszającą się dostępność mieszkańców 

Ełku  i okolic do świadczeń zdrowotnych realizowanych w Mazurskim Centrum Zdrowia 
Zakładzie Opieki Zdrowotnej „Pro-Madica” w Ełku sp. z o.o. Podał przykłady  długiego 
oczekiwania na wizyty  u lekarzy specjalistów. Do Pana Prezydenta zwrócił się z prośba, 
aby  zastanowił  się  nad  możliwością  wykupienia  przynajmniej  niektórych  usług 
medycznych przez miasto. 
 

            Radny Michał  Tyszkiewicz  zwrócił  się  z  zapytaniem:  „Czy planowane  jest 
wykonanie oświetlenia na ul. Grodzieńskiej ? Jeśli tak, to kiedy ?”

             Radny  Wojciech  Kwiatkowski  podziękował  za  wykonanie  przejazdu  dla 
rowerzystów  przez  ulicę  Zamkową  pomiędzy  drogami  rowerowymi  znad  ulic: 
Nadjeziornej i Pułaskiego.  Poprosił                  o ustawienie tam znaku pionowego D6b 
oraz namalowanie  na jezdni znaków: „przejazd dla  rowerzystów” oraz „przejście  dla 
pieszych”. Zwrócił uwagę na możliwość nagłego wtargnięcia rowerzysty na jezdnię bez 
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uprzedzenia kierowcy pojazdu jadącego ul. Zamkową.  Wyraził prośbę o dokończenie 
remontu  ulicy  Armii  Krajowej  na  skrzyżowaniu  z  ulicą  Dąbrowskiego 
i namalowanie znaków poziomych na tym skrzyżowaniu.

              Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz odpowiadając na powyższe zapytania 
poinformował:

      -    wszyscy zdajemy sprawę, że w naszym kraju płatnikiem w służbie zdrowia jest  
Narodowy  Fundusz  Zdrowia,  który  z  naszych  wynagrodzeń,  rent,  emerytur  pobiera 
stosowną składkę   i to Narodowy Fundusz Zdrowia  - jego polityka powinna zmierzać w 
tym kierunku,  by zapewnić leczenie i aby nie było kolejek. Biorąc jednak pod uwagę 
fakt,  że nasz samorząd włącza się aktywnie w różne działania  profilaktyczne,  jedyna 
formą włączenia się   w przedsięwzięcie, które będzie zmierzało do tego, żeby niektóre 
świadczenia były bardziej  dostępne, jest po pierwsze znalezienie pieniędzy w naszym 
budżecie  i  następnie   ogłoszenie  przetargu.  Tak  już  robiliśmy,  między  innymi 
w ubiegłym roku ze szczepionkami i w tym roku też będziemy tak robić, jeżeli chodzi 
o   szczepienia  przeciw  grypie.  W takich  przypadkach,  tylko  w ten  sposób  możemy 
postępować. 

       -  Oświetlenie przy ul. Grodzieńskiej – pojawiło się w dniu dzisiejszym zapytanie, jest 
znany problem. Najprawdopodobniej pojawi się wniosek w tej sprawie. Jeżeli znajdą się 
środki  w budżecie  miasta,  to  w pierwszej  kolejności  trzeba  będzie  wykonać  projekt 
techniczny  tego  przedsięwzięcia.  Jeśli  będą  środki  -  to  taka  inwestycja  zostanie 
wykonana.

     -  Kolejna sprawa związana  z ciągiem pieszo-rowerowym, z promenadą oraz z ulicą 
Zamkową.  Pan  Prezydent  przypomniał,  że  promenada  została  w  ostatnich  dniach 
wyprostowana  –  urealnione  zostały  zjazdy.  Inwestycja  przy  ulicy  Zamkowej  jest 
inwestycją  powiatową, która jest  w trakcie  realizacji.  Obecny na sali  obrad Dyrektor 
Powiatowego   Zarządu  Dróg  i  Naczelnik  Wydziału  MK  A.Semeńczuk  usłyszeli 
interpelację  i  na  pewno  szybko  zostaną  podjęte  działania,  by  wszystkie  znaki  dla 
rowerzystów i kierowców pojazdów zostały ustawione.

Pkt 7. Oświadczenia i wolne wnioski. 
    Radny Michał Tyszkiewicz odniósł się do podjętej  na ostatniej  sesji  uchwały 

w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowych  planów  zagospodarowania 
przestrzennego zwanych: Ełk-Zamkowa”, „Ełk – Dąbrowskiej”, Ełk – Gdańska II”, „Ełk-
Kilińskiego,  Targowa”,   „Ełk – Sklejki”  oraz „Ełk – Baranki”.  Zdaniem radnego w 
uzasadnieniu nie było mowy, że przedmiotem zmiany planów jest ustawienie masztów 
telefonii komórkowych  i głosując nad podjęciem tej uchwały nie miał takiej informacji. 
Następnie radny poprosił, aby znalazły się aktualne informacje w BIP odnośnie składów 
rad nadzorczych i zarządów spółek miejskich.

 Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz odpowiadając poinformował, że zmieniły się
przepisy i żadne zarządzenie Prezydenta Miasta, czy uchwała Rady Miasta nie mogą
 zabronić ustawienia masztów telekomunikacyjnych, telefonii komórkowych, czy innych. 
Pan Prezydent poinformował o osobach wchodzących w skład Zarządów i Rad
Nadzorczych  w spółkach jak niżej:
-  Pro-Medica” w Ełku Sp. z o.o.  Trzyosobowy Zarząd:  Andrzej Bujnowski – Prezes,
   Nowakowski Janusz i Roszkowski Janusz. Skład Rady Nadzorczej: Wojciech Jassak –
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    Przewodniczący, Barbara Szamotuła, Beata Kulka.
-  Miejski Zakład Komunikacji Sp. z o.o. w  Ełku. Zarząd jednoosobowy – Zbigniew 

Chojnowski.  Skład Rady Nadzorczej:  Marek Kotlarski  – Przewodniczący,  Robert 
Dawidowski i Andrzej Chmielecki.

-  Przedsiębiorstwo  Energetyki  Cieplnej  Sp.  z  o.o.  w  Ełku.  Zarząd  jednoosobowy  – 
Mariusz  Filipkowski.  Skład  Rady  Nadzorczej:  Marcin  Radziłowicz  – 
Przewodniczący,  Anna Wojciechowska, Violetta  Andrzejewska, Zdzisław Bartnik, 
Zbigniew Jurowczyk.

-  Przedsiębiorstwo  Usług Komunalnych  sp.  z  o.o.  w Ełku.   Zarząd  jednoosobowy – 
Michał  Edward  Wenda.  Skład  Rady  Nadzorczej:  Zdzisław  Smalec  – 
Przewodniczący,  Henryka Balcerzak, Bożena Szelągowska, Jan Kukowski, Walter 
Dzienuć.

- Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Ełku. Zarząd jednoosobowy – 
Wojciech  Jassak.  Skład  Rady  Nadzorczej:  Wiesław  Bauer  –  Przewodniczący, 
Magdalena Klimowicz, Sławomir Robert Kędzierski.

- Administrator Sp. z o.o. w Ełku. Zarząd jednoosobowy – Krzysztof Malinowski.  Skład 
Rady Nadzorczej: Wojciech Kierwajtys – Przewodniczący, Michał Wenda, Tomasz 
Czepułkowski.

- Zespół Inwestycji Sp. z o.o. w Ełku. Zarząd jednoosobowy – Halina Bender.  Skład 
Rady  Nadzorczej:  Piotr  Kisiel  –  Przewodniczący,  Zbigniew  Rachwalski,  Marek 
Chojnowski.

Pkt 8. Zakończenie obrad.

                  Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski 
zamknął obrady X sesji Rady Miasta w dniu  30 sierpnia 2011 roku   o godz. 1350 .

Protokołowała:
                                    Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska
         Stefan  Węgłowski
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